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北京 / 古北水镇
时尚帝都~温泉享受 FASHION EMPERIAL ~

HOT SPRING ENJOY
Beijing / Gubei Water Town

CHBJGB

7
5

Days

Nights

天

晚

和平果局 Heping Guoju    前门大街 Qianmen Street
王府井大街 Wangfujing Avenue   大栅栏步行街 Dashilar Street
王府井小吃街 Wangfujing Snack Street  鲜鱼口美食街 Xianyukou Street

炸酱面风味 Fried Sauce Noodles Cuisine
火锅风味 Hot Pot Cuisine
老北京风味 Old Beijing Cuisine 
烤鸭风味 Roasted Duck Cuisne

全程无购物店 Zero Shopping Shop
打卡北京坊 Photo Spot Beijingfang
古北水镇享受温泉 Gubei Water Town Enjoy Hot Spring
古北水镇-长城音乐水舞秀
Gubei Water Town - Great Wall Musical Fountain Show

天安门广场 Tiananmen Square
北京故宫 Imperial Palace
颐和园 Summer Palace
天坛 Temple Of Heaven
古北水镇 Gubei Water Town
司马台长城 Simatai Great Wall

住宿当地4星级酒店 Stay Local 4 Stars Hotel
住宿1晚古北水镇 Stay 1 Night At Gubei Water Town
特别升级1晚住宿5星级酒店-希尔顿欢朋酒店 或同级
Special Upgrade 1 Night Stay 5 Stars Hotel - Hampton Hilton Or Similar

含票 Include Ticket

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

古北水镇
Gubei
Water
Town

北京
Beijing

往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

中国
CHINA

杂技表演 Acrobatic Performance

什刹海景区 Shichahai Scenic Area

烟袋斜街 Yandaixie Street

三里屯太古里 Taikoo Li Sanlitun

世贸天阶 The Place

*特别加点*
*Special Add-on Point*
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北京          古北水镇

第 1 天 出境          北京 机上用餐

北京第 2 天
天安门广场: 被评为“北京十六景”之一，景观名“天安丽日”。天安门广
场是无数重大政治、历史事件的发生地，是中国从衰落到崛起的历史见证。
国家大剧院(外观): 新“北京十六景”之一的地标性建筑，外观呈半椭球形
。设有歌剧院、音乐厅、戏剧场及艺术展厅、餐厅、音像商店等配套设施。
北京故宫: 中国明清两代的皇家宫殿，旧称紫禁城，有大小宫殿七十多座。
故宫是世界上现存规模最大、保存最为完整的木质结构古建筑群之一。
备注: 故宫门票极难预约，如果预约不到故宫门票，将以景山公园俯瞰紫禁城替换。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往中国-北京。

午晚

第 3 天
颐和园: 清朝时期皇家园林，前身为清漪园。一座大型山水园林，也是保存
最完整的一座皇家行宫御苑，被誉为“皇家园林博物馆”。
王府井大街: 一条具有数百年悠久历史的商业街，享有“金街”美誉。
和平果局: 位于王府井百货地下二层，在一个相对封闭的空间里面，还原了
上世纪60到80年代老北京胡同的生活场景。
王府井小吃街: 街内有店铺、摊位百余个，是专门经营北京及各地风味小吃
、旅游纪念品、民间工艺品之地。

早午北京

北京第 4 天
天坛: 原名“天地坛”，为明、清两代皇帝祭天、祈谷和祈雨的场所。是中
国现存最大的古代祭祀性建筑群。
前门大街: 是北京著名商业街，是北京中轴线上的重要地标性建筑群。
大栅栏步行街: 众多北京老字号云集，感受北京旧时的市井特色。
北京坊-星巴克臻选: 打卡全球最大星巴克 ！见过像“酒吧”的星巴克吗？
北京坊-Page One: 打卡全北京最美书店 ！
鲜鱼口美食街: 北京著名胡同，汇聚了北京著名的老字号餐馆、零售店铺、
戏园、浴池、茶楼和手工艺作坊等。

早午

145km第 5 天
古北水镇: 因位于古北口附近又有江南水乡乌镇风格而得名。古北水镇是在
原有的三个自然村落的基础上修改建而成，力求通过对当地历史、民俗等文
化的深入挖掘，再现一个北国小镇的历史记忆。
司马小烧酒坊: 可了解酿酒的粮食原料和工具，观赏传统制酒的流程工艺，
还可参与互动，亲自体验制作酒糟菜肴的过程。
永顺染坊: 以永顺染、天然彩、草木色、手工缬而得名，展示了中国各个时
期的印染技术成就和特色，游客在此还可手工制作印染作品。
八旗会馆: 主要展示八旗制度以及满族的文化，可以领略八旗子弟军事风采
及生活风貌。
震远镖局: 镖局重现古代镖师张震远当年的生平事迹，还原当时接镖、议镖
、送镖以及生活场景。
备注: 古北水镇温泉，请自携泳衣泳帽。

早

北京          入境第 7 天
旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。
鸿运期待与您再次出发!

早/机上用餐

Beijing BLDay 3

Depart          Beijing
Assemble at international airport, departure flight to China - Beijing.

MOBDay 1

Tiananmen Square: Known as "Gate of Heavenly Peace". It has great cultural 
significance as it was the site of several important events in Chinese history.
National Centre for the Performing Arts (Exterior): The exterior is shaped like 
an egg. It contains three performance venues - the Opera House, the Concert 
Hall and the theatre.
Imperial Palace: Known as "Forbidden City". The former residence of the 
Emperor from the Ming dynasty to the end of the Qing dynasty. One of the 
largest and most well-preserved wooden structures in the world.
Remark: It is extremely di�cult to reserve tickets for the Imperial Palace. If cannot reserve 
the ticket, will be replaced by Jingshan Park overlooking the Imperial Palace.

LDDay 2 Beijing

Beijing BLDay 4

Beijing          Gubei Water Town BDay 5
Gubei Water Town: Regarded as 'Wuzhen in Beijing'. Based on five ancient 
villages and a water resource, this water town has developed into a large-scale 
sightseeing and holiday destination.
Sima Liquor Distillery: You can witness the process of wine making and learn to 
cook dishes with vinasse (the residue that remains in the still after distillation).
Yongshun Dye House: You can learn about ecological cloth printing and dyeing, 
and even create your own DIY work with the help of craftsmen.
Eight Banners Guild Hall: Learn the traditions and the customs of Gubei Pass.
Zhenyuan Safeguard Agency: Demonstrate to you the real life of the ancient 
armed safeguards.
Remark: Gubei Water Town Hot Spring, please prepare your own shower cap, 
towel & toiletries.

Temple of Heaven: It is an outstanding masterpiece of classic imperial buildings 
throughout Chinese history.
Qianmen Street: A famous pedestrian street for shopping and sightseeing, 
running from the Archery Tower of Qianmen to the turning of Tiantan Park.
Dashilar Street: The most ancient, famous and distinctive commercial street in 
hutongs of Beijing.
Beijingfang - Starbucks: Photp spot to the world's largest Starbucks! Have you 
ever seen a Starbucks that looks like a "bar"?
Beijingfang - Page One: Photo spot to the most beautiful bookstore in Beijing!
Xianyukou Street: Time-Honored Food Brand Area in Beijing.

Summer Palace: The largest and most well-preserved royal park in China, it 
greatly influences Chinese horticulture and landscape, which also has long been 
recognized as 'The Museum of Royal Gardens'.
Wangfujing Avenue: One of the symbols of Beijing's commerce, is the most 
well-known and prosperous shopping street with modern and fashion trends.
Heping Guoju: A modern-day commercial street located on the underground 
floor of the time-honored department store and landmark in Wangfujing.
Wangfujing Snack Street: A famous culinary destination located in the heart of 
Beijing, China. This bustling pedestrian street is lined with a plethora of food 
vendors, o�ering a vast array of traditional Chinese snacks and street food.

End of journey, return flight to home.
iO Travel hope to serve you again soon!

Beijing          Return B/MOBDay 7

20231206

145km

古北水镇          北京145km第 5 天
司马台长城: 为明代古建筑。整个长城城墙依险峻山势而筑，以奇、特、险
著称，保存有完整的20座敌楼。被联合国教科文组织确定为“原始长城”。
国家体育场(外观): 俗称“鸟巢”，是北京市的标志性建筑，入选“中国当
代十大建筑”。
国家游泳中心(外观): 别名“水立方”、“冰立方”，是唯一一座由港澳台
同胞、海外华侨华人捐资建设的奥运场馆。
北京奥运会玲珑塔(外观): 北京奥林匹克公园中心区最高建筑——奥林匹克
多功能演播塔在奥运五环的映衬下显得格外美丽夺目。

早午晚

Gubei Water Town          Beijing BLDDay 5
Simatai Great Wall: Constructed in the Ming Dynasty, it is one of the few 
stretches of the Wall that still preserve the original look of that period. To the 
west there are 12 watchtowers snaking on the sloping hills. To the east there are 
16 watchtowers atop peaks up to 1,000 meters high.
National Stadium (Exterior): Knowns as “Bird's Nest”. Designed for the 2008 
Summer Olympics and Paralympics. Also used during the 2022 Winter 
Olympics and Paralympics.
National Aquatics Center (Exterior): Known as “Water Cube”. Constructed to 
host the aquatics competitions at the 2008 Summer Olympics and Paralympics. 
Also hosted the 2022 Winter Olympics and Paralympics.
Linglong Tower (Exterior): Houses a part of the International Broadcast Center 
(IBC). It is located near the Olympic Cauldron, on the northwest side of Beijing 
National Stadium.

145km


